
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 14. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 440

Vil ministeren oplyse, hvad den nuværende lærer-elev-ratio i folkeskolen er, og hvad læ-

rer-elevratioen skal være for, at det med rimelighed kan antages, at der vil være så man-

ge to-lærertimer, at vi kan halvere brugen af vikarer i folkeskolen, forudsat at den ene læ-

rer kan tage hele holdet, når den anden måtte være syg eller af anden grund er fraværen-

de, og vil ministeren videre oplyse, hvad det vil koste at indføre denne lærer-elevratio?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lotte Rod (RV).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. august 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lotte.Rod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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